
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. september 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Er ministeren enig i, at det er et en forkert måde at gennemføre digitalise-
ringsprojekter på, når man nedlægger stillinger i SKAT, inden nye systemer
som EFI er funktionsdygtige, og vil ministeren på denne baggrund sikre, at
der fremadrettet i forbindelse med udrulning af digitaliseringsprojekter i SKAT
først nedlægges stillinger, når det er konstateret, at de nye systemer er imple-
menteret og funktionsdygtige?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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